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Zápis z 8. zasedání Zastupitelstva obce Včelná 

konaného dne 4. 12. 2023 od 18:00 hodin 

v zasedací místnosti Obecního úřadu Včelná, Husova 212, Včelná 

 
Navržený program jednání: 
 

1. Schválení programu jednání 

2. Jmenování ověřovatelů zápisu 

3. Kontrola usnesení ze 7. zasedání ZO dne 11. 9. 2023 

4. Zpráva o daňových příjmech k 30. 11. 2023 

5. Zpráva o plnění rozpočtu k 30. 11. 2023 

6. Schválení úpravy Jednacího řádu Zastupitelstva obce Včelná 

7. Schválení rozpočtu obce na rok 2024 

8. Schválení neinvestičního příspěvku rozpočtové organizaci Mateřská škola Včelná na rok 2024 

9. Schválení střednědobého výhledu rozpočtu obce na období 2025-2026 

10. Schválení rozpočtu sociálního fondu obce na rok 2024 

11. Schválení obecně závazné vyhlášky č. 1/2023 o místním poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství 

12. Schválení obecně závazné vyhlášky č. 2/2023 o místním poplatků ze psů 

13. Schválení smlouvy s Dopravním podnikem města České Budějovice o zajištění dopravní 

obslužnosti v roce 2024 

14. Schválení dodatku č. 36 ke smlouvě o poskytování služeb s firmou FCC České Budějovice, 

s.r.o.  

15. Schválení cen vodného a stočného pro rok 2024 

16. Projednání koupě komunitního vozidla pro údržbu chodníků a komunikací  

17. Schválení dodatku k SOD na demolici budovy na parc. č. 285/10 - vícepráce 

18. Projednání žádosti o dotaci spolku Senioři Včelná z. s. 

19. Projednání žádosti o dotaci spolku Včelňáci z. s. 

20. Projednání žádosti o dotaci spolku Sportovní klub Včelná z. s. 

21. Zprávy starostky 

22. Zprávy místostarosty 

23. Zprávy předsedů výborů a komisí 

24. Různé 

25. Diskuze 

 

Přítomní zastupitelé: 

1) Jaroslav Bílek – přítomen on-line 

2) Mgr. Kamil Feitl – místostarosta 

3) MUDr. Daniel Karpianus 

4) Ing. Bc. Karel Koktavý 

5) Ing. Jan Lexa 

6) Ing. Jarmila Mandžukova přítomna 

on-line, od bodu jednání č. 16 

7) Ing. Iva Smudková 

8) Miroslava Stránská – starostka 

Omluvení zastupitelé: 

– Michal Šlinc 

 

 

Další zúčastněné osoby: 

– zapisovatel Mgr. František Mareš 

– 3 hosté dle prezenční listiny; 2 z nich 

odešli před projednáním bodu 11 

 

 

 

 

Zasedání zahájeno v 18:00 hodin. 

Z jednání pořizován zvukový záznam k případné kontrole zápisu. 
 

 

1. Zasedání zahájila starostka Miroslava Stránská. Přivítala přítomné, konstatovala, že zastupitel-

stvo je při 7 přítomných zastupitelích usnášeníschopné.  
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Starostka navrhuje schválit program jednání v předem zveřejněném znění. Návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje program jednání na 8. zasedání Zastupitelstva obce 

Včelná dne 4. 12. 2023.“ 

Výsledek hlasování: 7 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Program jednání schválen jako usnesení č. 1/8/2023. 
 

 

2. Ověřovateli zápisu předsedající jmenuje Ing. Jana Lexu a Ing. Ivu Smudkovou. Ti proti tomu nemají 

námitek. 

 

3. Starostka seznamuje s plněním usnesení z minulého zasedání zastupitelstva. Nic nebylo uloženo. 

Schválená smlouva o dílo uzavřena a schválené prodeje a koupě nemovitostí zrealizovány. 

 

4. Starostka podává zprávu o daňových příjmech za měsíce září až listopad 2023. Daňové příjmy 

činily 8,96 mil. Kč, což je o 0,12 mil. Kč více než za stejné období roku 2022. Od počátku roku jsou 

daňové příjmy meziročně vyšší o 4,24 mil. Kč. 

 

5. Starostka podává zprávu o plnění rozpočtu obce k 30. 11. 2023. Příjmy naplněny na 80,9 % (43,7 

mil. Kč) a výdaje na 61,2 % (32,6 mil. Kč). Stav prostředků na běžných účtech je 6,8 mil. Kč 

a na termínovaném vkladu 34,6 mil. Kč. 

 

6. Starostka představuje návrh úpravy jednacího řádu zastupitelstva ve smyslu doplnění úpravy 

distanční účasti zastupitelů na zasedání prostřednictvím videokonference. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje Jednací řád Zastupitelstva obce Včelná.“ 

Výsledek hlasování: 7 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 2/8/2023. 

 

7. Starostka představuje návrh rozpočtu obce na rok 2024, který vznikl po konzultaci se zastupiteli 

a byl řádně vyvěšen na úřední desce. Navrhované příjmy jsou ve výši 49.010.600 Kč, výdaje 

89.088.800 Kč. Schodek ve výši 40.078.200 Kč bude kryt částečně ze zůstatků hospodaření 

minulých let a částečně z bankovního úvěru. 

Starostka uvádí, že zastupitelé, kteří měli zájem, se účastnili schůzky zastupitelů k přípravě 

rozpočtu, kde se vyjasňovaly jednotlivé položky. 

Zastupitelé nemají k návrhu připomínek. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje rozpočet obce na rok 2024 členěný dle tříd jako 

schodkový s příjmy 49.010.600 Kč a výdaji 89.088.800 Kč. Rozdíl mezi příjmy a výdaji ve výši 

40.078.200 Kč bude kryt ze zůstatku hospodaření minulých let a čerpáním bankovního 

úvěru.“ 

Výsledek hlasování: 7 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 3/8/2023. 

 

8. Starostka představuje žádost Mateřské školy Včelná o neinvestiční příspěvek na rok 2024 ve výši 

650 tis. Kč, stejně jako v minulém roce. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje poskytnutí neinvestičního příspěvku příspěvkové 

organizaci Mateřská škola Včelná na rok 2024 ve výši 650.000 Kč.“ 

Výsledek hlasování: 7 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 4/8/2023. 
 
9. Starostka představuje návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce na roky 2025-2026, jehož 

schválení předpokládá zákon o rozpočtových pravidlech. Byl řádně zveřejněn na úřední desce. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce Včelná na roky 

2025-2026.“ 
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Výsledek hlasování: 7 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdržel. 

Návrh schválen jako usnesení č. 5/8/2023. 

 

10. Starostka představuje návrh rozpočtu sociálního fondu obce Včelná, který byl předem zveřejněn 

na úřední desce. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje příděl do sociálního fondu obce Včelná na rok 2024 

ve výši 320.000 Kč a rozpočet sociálního fondu obce Včelná s příjmy i výdaji ve výši 320.000 

Kč.“ 

Výsledek hlasování: 7 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 6/8/2023. 
 

Z d e  p ř e d j e d n á n  b o d  2 0 :  

Předseda Sportovního klubu Včelná JUDr. František Vavroch představuje žádost Sportovního 

klubu Včelná o dotaci ve výši 250.000 Kč na sportovní činnost, především s mládeží, v roce 2024.  

Starostka uvádí, že Sportovní klub roční dotaci vždy řádně vyúčtuje. Dává hlasovat o návrhu 

usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje dotaci Sportovnímu klubu Včelná z. s., IČ 14498570, 

U Stadionu 272, Včelná, na podporu sportovní činnosti klubu na rok 2024 ve výši 250.000 Kč 

a pověřuje starostku obce k uzavření odpovídající veřejnoprávní smlouvy.“ 

Výsledek hlasování: 7 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 7/8/2023. 

 

11. Starostka představuje návrh vyhlášky o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství pro rok 2024. Sazby poplatků zůstávají oproti roku 2023 nezměněny, novela reaguje 

pouze na změny v legislativě. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná vydává obecně závaznou vyhlášku obce Včelná č. 1/2023 

o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství.“ 

Výsledek hlasování: 7 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 8/8/2023. 
 

12. Starostka představuje návrh vyhlášky o místním poplatku ze psů pro rok 2024. Sazby poplatků 

zůstávají oproti roku 2023 nezměněny, novela reaguje pouze na změny v legislativě. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná vydává obecně závaznou vyhlášku obce Včelná č. 2/2023 

o místním poplatku ze psů.“ 

Výsledek hlasování: 7 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 9/8/2023. 

 

13. Starostka představuje návrh smlouvy s Dopravním podnikem města České Budějovice o zajištění 

provozu MHD na rok 2024. Čtvrtletní zálohy jsou poněkud navýšeny vzhledem ke všeobecnému 

nárůstu nákladů. Celkové zálohy jsou předepsány ve výši 2,3 mil. Kč. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje Smlouvu o závazku veřejné služby v přepravě 

cestujících pro rok 2024 pro obec Včelná se společností Dopravní podnik města Českých 

Budějovic, a.s.“ 

Výsledek hlasování: 7 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 10/8/2023. 
 

14. Starostka představuje návrh dodatku č. 36 ke smlouvě o poskytování služeb v odpadovém 

hospodářství s firmou FCC České Budějovice. Na rok 2024 firma navrhuje zvýšení cen o 10 %. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje dodatek č. 36 ke smlouvě o poskytování služeb 

s firmou FCC České Budějovice, s. r. o.“ 
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Výsledek hlasování: 7 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 11/8/2023. 

 

15. Starostka představuje návrh na stanovení cen vodného a stočného na rok 2024 připraveného 

firmou Čevak. Nárůst ceny za 1 m3 by byl na vodném 6,8 % a na stočném 7,8 %. Pevná složka by 

zůstala stejná. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje výši vodného a stočného ve dvousložkové formě 

takto: vodné pevná složka 360 Kč, pohyblivá 45,96 Kč/m3; stočné pevná složka 240 Kč, 

pohyblivá 30,33 Kč/m3. Ceny uvedeny bez DPH.“ 

Výsledek hlasování: 7 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 12/8/2023. 

 

16. Starostka informuje, že obci aktuálně dosloužil úzkorozchodný traktor na údržbu chodníků 

a představuje tři nabídky na náhradu tohoto stroje. Jedna z nabídek je na stroj použitý. Obec by 

chtěla ukončit sypání soli a používat posypový štěrk, který je však třeba na jaře opět zamést. Dále 

by stroj mohl mít radlici či rotační koště či cisternu k zalévání. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje nákup komunálního vozidla pro údržbu chodníků 

a komunikací do výše kupní ceny 1,8 mil. Kč bez DPH a pověřuje ve smyslu čl. IV.10 vnitřní 

směrnice obce Včelná o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu č. 1/2022 starostku 

a místostarostu obce, aby provedli výběrové řízení. V případě koupě použitého stroje mohou 

použit postup dle čl. IV.9 směrnice, tj. přímé zadání jednomu dodavateli. Zastupitelstvo obce 

Včelná pověřuje starostku obce k provedení odpovídajícího rozpočtového opatření.“ 

Výsledek hlasování: 8 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 13/8/2023. 

 
Dále místostarosta Mgr. Kamil Feitl informuje, že obci dosluhuje i „velký“ 30 let starý traktor Zetor 
a aktuálně se starostkou zjišťují nabídky na pořízení nového. 

 
17. Starostka informuje o návrhu provedení víceprací a méněprací na stavbě Demolice budovy 

na parc. č. 285/10. Je navrženo část materiálu nadrtit a místo likvidace jej ponechat obci k použití – 

štěrk, betonová drť a asfaltová drť. Je třeba uzavřít odpovídající dodatek ke smlouvě o dílo. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje provedení víceprací v hodnotě 165.909,48 Kč 

a méněprací v hodnotě 108.086,01 Kč bez DPH na stavbě Demolice budovy na parc. č. 285/10 

v k. ú. Včelná dle změnového listu č. 1 a pověřuje starostku obce uzavřením odpovídajícího 

dodatku ke smlouvě o dílo s firmou DEMOSTAV spol. s r. o., IČ 46678573, Masarykova 35, 

Hluboká nad Vltavou.“ 

Výsledek hlasování: 8 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 14/8/2023. 

 

N y n í  p ř e d j e d n á n  b o d  1 9 :  

Starostka představuje žádost místního spolku Včelňáci o dotaci ve výši 85.000 Kč na pořádání 

společenských akcí v roce 2024. Dotaci ve stejné výši obdržel spolek i na rok 2023 a řádně ji 

vyúčtoval. 

Předseda spolku Včelňáci Mgr. Ondřej Scheinost blíže vysvětluje akce, na něž žádají odporu. 

Připomíná, že nikdo z členů spolku nebyl nikdy placen za svou činnost pro spolek. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje dotaci spolku Včelňáci z.s., IČ 04517989, Nádražní 

224, Včelná, na podporu činnosti spolku na rok 2024 ve výši 85.000 Kč a pověřuje starostku 

obce k uzavření odpovídající veřejnoprávní smlouvy.“ 

Výsledek hlasování: 8 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 15/8/2023. 
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18. Starostka představuje žádost místního spolku Senioři Včelná o dotaci ve výši 85.000 Kč 

na pořádání kulturních akcí v roce 2024. Dotaci ve stejné výši obdržel spolek i na rok 2023 a řádně 

ji vyúčtoval. Činnost spolku by podpořila. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje dotaci spolku Senioři Včelná z. s., IČ 140322881, 

Nádražní 1, Včelná, na podporu činnosti spolku na rok 2024 ve výši 85.000 Kč a pověřuje 

starostku obce k uzavření odpovídající veřejnoprávní smlouvy.“ 

Výsledek hlasování: 8 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 14/8/2023. 

 

1 9 .  P ř e d j e d n á n o  z a  b o d e m  1 7 .  

 

2 0 .  P ř e d j e d n á n o  z a  b o d e m  1 0 .  

 

21. Zprávy starostky obce: 

a) Starostka informuje o výsledku provedené dílčí kontroly hospodaření za rok 2023. Nebyly 

shledány nedostatky. 

b) Starostka informuje, že paní, která nabízela prodej svého lesa obci, od nabídky nakonec 

ustoupila. 

c) Starostka informuje o vývoji řízení o odvolání vůči stavebnímu povolení na hřiště Tikalka. 

Odvolací orgán zatím nerozhodl, i když mu již uplynula lhůta pro vydání rozhodnutí. 

d) Starostka dává zastupitelům ke zvážení varianty provozu budoucí víceúčelové budovy 

„U Petrů“. Pokud bude zřizována ordinace, měl by technické instalace posoudit orgán TIČR. 

Přítomný host Mgr. Ondřej Scheinost uvádí, že nevidí důvod pro ordinaci, protože lidé mají 

své doktory ve městě. 

MUDr. Daniel Karpianus komentuje ze svých zkušeností složitost zřízení nového obvodu 

praktického lékaře ve Včelné. Spíše by si nějaký stávající obvod musel lékař do Včelné převést.  

Dále starostka uvádí, že je třeba rozmyslet, jak budou nastaveny podmínky pro zájemce 

o pronájem čtyř obecních bytů. 

 

22. Zprávy místostarosty obce: — 

 

23. Zprávy předsedů výborů a komisí obce: 

a) Předseda finančního výboru Jaroslav Bílek informuje, že se finanční výbor aktivně účastnil 

přípravy rozpočtu na rok 2024 a z tohoto jednání bude vyhotoven zápis. 

b) Předsedkyně kontrolního výboru Ing. Iva Smudková uvádí, že výbor provedl kontrolu 

vyúčtování dotací spolků za rok 2023 a vše bylo v pořádku. 

c) Předseda kulturní komise Mgr. Kamil Feitl informuje o plánovaných společenských akcích. 

 

24. Různé: 

a) Starostka informuje, že další zasedání zastupitelstva bude pravděpodobně 19. 2. 2024, možný 

je však mimořádně i bližší termín kvůli případným naléhavým záležitostem. 

b) Ing. Jarmila Mandžukova informuje, že od nového roku rozšiřuje otevírací dobu knihovny. 

 

25. Diskuse:  — 

 

Zasedání ukončeno v 20:19 hodin 

Zapsal: Mgr. František Mareš 
 

 

Ověřovatelé:  Ing. Jan Lexa       ..............................................  

 

Ing. Iva Smudková     .............................................. 

 

Starostka:   Miroslava Stránská     .............................................. 


